
     

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 6/2022 

Datum konání:   20. 7. 2022    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ a systém vzdělávání 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. MČR 

8. OM 

9. Žádost o uznání ukrajinské licence  

10.  Schválení výkonnostních odznaků  

11. Podněty pro jednání VV ČJF 

12.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 změna termínu závodů Stáj 3K Poděbrady ze 16. 7. 2022 na 23. 7. 2022 

 změna termínu závodů (hobby a oficiální závody) JK Stará Boleslav 13. a 14. 8. 

2022 

 zrušení drezurních závodů JK Obora Poděbrady 20. – 21. 8. 2022 

 doplnění hobby závodů JK Obora Poděbrady v termínu 13. – 14. 8. 2022 

 zrušení hobby závodů v Mratíně 10. 7. 2022 

 zrušení hobby závodů JC Zduchovice 4. 8. 2022, místo toho vypsány oficiální 

soutěže 

 změnu termínu a místa konání hobby závodů Finále Peta Cup, a to z 28. 8. 2022 

Sobotka na 11. 9. 2022 Jítrava – Rynoltice 



 

2. OV shrnul informace o proběhlém refreshingu pro stewardy v disciplíně skoky (závody 

kategorie A), který proběhl on-line formou. Školitelem akce byla Markéta Šveňková, 

administrativní podpora Martin Blažek. Vstupní poplatek – 200,- Kč. 

Refreshing absolvovalo 21 účastníků ze všech oblastí ČJF s pozitivním hodnocením akce. 

Náklady – M. Šveňková (školitel) – 2000,- Kč, M. Blažek (administrativní podpora) – 1500,- 

Kč. 

OV zároveň, v rámci otázka vzdělávání – zvyšování kvalifikace v ČJF vyslovuje názor, že by 

přihlašování členů oblasti na jakoukoli vzdělávací akci mělo probíhat přes sekretáře oblasti, 

a tyto přihlášky by schvaloval OV, a až poté by docházelo k jejich přihlášení prostřednictvím 

JISu. 

Jsou plánovány školení systému Hubertus a připravovány zimní kurzy zvyšování kvalifikací 

akreditovaných pracovišť, stále jsou průběžně registrovány nedostatky v legislativě. 

Dle informace ing. Veselého jsou oblasti osloveny k zaslání připomínek k systému 

vzdělávání instruktorů. 

Ing. Veselý byl pověřen OV k jednání k zajištění aktualizace pravidel a vzdělávacího 

dokumentu na téma uznávání kvalifikací a výkonnosti získané v zahraničí či cizinců. A dále 

pak prověření administrace všech funkcí a aktivit vázaných na osobu garanta – povinnost, 

co musí splňovat jako garant, nastavení JISu. 

 

3. ZZVJ 

o ZZVJ 2022: 

 ZZVJ Heroutice 30. 8. 2022 – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, Ing. M. 

Veselý, náhr. M. Volšická 

 ZZVJ Mělník 1. 9. 2022 – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, I. Matoušková, 

náhr. Ing. P. Bůžková 

Ing. Veselý informoval, že avizovaný nový dokument k ZZVJ stále neexistuje a nebyl 

zaslán ani členům komise ke konzultaci. 
 

 

4. Ekonomika  

- Na základě jednání Rady ing. Bůžková informovala, že podklady k jednání o rozpočtu byly 

pouze sumarizační a nedostatečné. Po jednání byla dodána podrobnější tabulka pouze 

k rozpočtu oblastí, dle ní nejsou nárokované prostředky kráceny, a dál tak bude s čerpáním 

pracováno. K ostatním částem rozpočtu detaily dodány nebyly. 

- Na rok 2022 má oblast dle dodaných podkladů tyto prostředky: 965 tis. provoz, 355 tis. 

rezerva z předchozích let, z toho krácení na příspěvek na Hubertus 68 tis., celkem provoz 

2022 1.252 tis. Na mládež v režimu OCM 226 tis. Do příštího OV ing. Bůžková prověří 

správné nastavení v účetním systému a připraví podklady k práci s oblastním rozpočtem. 

Ing. Bůžková souhlasí se členstvím v ekonomické komisi ČJF, OV opětovně žádá VV o 

schválení. Na webu ČJF registrovány změny u složení komise. 

OV pověřuje sekretářku prověřením a zajištěním zpětného proplacení schválených náhrad 

funkcionářům dle stále platné směrnice z počátku roku 2020 – podklad zaslán sekretářce. 

Nákup nových fotobuněk – trvá. 

 



 

 

5. Samostatné akce pro mládež: 

Proběhl Letní výcvikový kemp pro pony v Hořovicích pod vedením Mgr. K. Vašákové, 

hostující trenér A. Opatrný, v termínu 18. – 22. 7. 2022, který absolvovalo 15 přihlášených 

jezdců. Velmi pozitivní ohlasy na akci. Fotografie a informace z akce byly průběžně 

zveřejňovány na FB a IG oblasti. Ekonomika akce dle předchozího zápisu. 

Dále proběhl Trénink mládeže před MČR – Chuchle 19. 7. 2022. Stavitel Z. Krpela, vedoucí 

akce Mgr. K. Vašáková – vedoucí ekipy pro MČR. Akce se účastnilo 10 dětí. 

Faktura za pronájem kolbiště v hodnotě 8000,- Kč byla po schválení OV odeslána 

sekretářkou oblasti k proplacení. Vyúčtování akce dodá vedoucí akce K. Vašáková. 

 

6. SJL 

Dalším kolem SJL skoky budou Heroutice – garantem byla OV jmenována J. Nosková. 

U ostatních disciplín stále trvá urgence nefunkčních žebříčků v JISu u drezury – u této 

disciplíny byla zaslána informace o závodu Národní pohár. 

Co se týká spřežení, u kategorií, kde v oblasti není dostatek soutěžících, bude pro sezonu 

2022 vyhodnocení jinou formou než jako seriál. 

Ing. Bůžková sleduje a průběžně bude aktualizovat. 

 

7. MČR 

Proběhlo MČR všestrannost pro pony, děti a juniory v Přeštěnicích v termínu 3. – 5. 7. 2022. 

Za naši oblast odstartovalo 7 přihlášených jezdců, z toho čtyři zároveň tvořilo pony 

družstvo. Vedoucí ekipy Ing. Antonín Klauz přednesl zprávu vedoucího ekipy, kdy naše 

oblast získala prostřednictvím jezdců 1x 3. místo a 1x 5. místo 

Sekretářka oblasti informovala jezdeckou veřejnost o termínech a uzávěrkách MČR skoky 

děti a junioři, MČR skoky senioři a U25, MČR drezura a MČR pony.  

Schválena náhrada vedoucím ekip 2.500,- Kč/den na činnost (nezávisle na použití 

prostředků) plus cestovné 1x tam a zpět. 

 

8. OM 2022  

OV shrnul průběh OM pony skoky a OM skoky velcí koně, které proběhlo v termínech 29. – 

30. 6. 2022 (pony) a 1. – 3. 7. 2022 (velcí koně) s tím, že obě akce proběhly úspěšně. 

Proplacením faktur za obě akce je pověřena sekretářka oblasti, před proplacením faktur 

proběhne jejich schválení OV. 

OV začal s přípravou OM drezura, paradrezura, drezura pony, které se bude konat v termínu 

27. 8. 2022 v Královicích. Je třeba v kooperaci OV, garantky SJL drezura a pořadatelem OM 

jmenovat sbor rozhodčích a připravit propozice závodů. Podpora tohoto OM (OCM, 

příspěvek na ustájení jezdcům v soutěžích OM) bude shodná s ostatními OM. 

OV schválil sbor rozhodčích ve složení – Katarina Hlavová – hl. rozhodčí, Ing. Renata 

Habásková, Pavla Loudová, Radmila Seidlová, Mgr. Hana Sirotková, Karolína Žižková – 

rozhodčí. Garant pro toto OM zatím není stanoven. 

 



9.  Sekretářka oblasti informovala OV ohledně stavu žádosti, podanou Mgr. Kateřinou 

Vašákovou, MBA o uznání ukrajinské licence jezdkyně Aleksandra Aleksandrina. Jezdkyně 

doložila veškerou potřebnou dokumentaci, OV tak se žádostí souhlasil a předal k projednání 

VV ČJF s kladný doporučením. 

ČJF v tomto případě (přechodné bydliště jezdkyně v ČR) vydala stanovisko, že v tomto 

případě se postupuje dle Registračního a přestupního řádu a jezdkyně se tak musí v ČJF 

registrovat jako zahraniční jezdec. 

 

10.  OV schvaluje udělení výkonnostního odznaku:  

 J0V4U, subjekt MB0507 – pony odznak skoky 

Podmínky udělení odznaku byly doloženy.  

 

OV dále jednal o žádosti schválení licence na velké koně jezdkyně J0Z22, subjekt MB0022. 

Jezdkyně je držitelkou licence pony a splnila podmínku pro získání lience na velké koně, OV 

tak žádosti vyhovuje a předkládá VV ČJF ke schválení. 

Výsledky členů oblasti na ME a další významných mezinárodních závodech – sekretářka 

oblasti všem úspěšným zašle e-mail s poděkováním a informaci, že budou vítáni a 

vyhodnoceni při Galavečeru oblasti. 

 

11.  OV projednával odpovědi na podněty pro jednání VV, jejichž odesláním byla pověřena 

sekretářka oblasti: 

 na podnět ohledně změn v kalendáři závodů (platba za změny v kalendáři OV 

obdržel odpověď – existuje platná legislativa. OV tedy konstatuje, že by ČJF měla 

legislativu dodržovat, pokud je tato v účinnosti. 

Legislativa – OV trvá na dokončení úprav JISu – zajištění tvorby rozpisů v systému, 

což vyřeší mimo jiné duplikaci funkcionářů a nedodržování pravidel u obsazování 

sboru. 

 na podnět ohledně možnosti přesunu obdélníku a fotobuňky z jiné, méně vytížené 

oblasti OV obdržel odpověď – jejich přesun je v kompetenci OV příslušných oblastí, 

příp. je možné pořízení z oblastního rozpočtu. OV tedy zvažuje pořízení z vlastních 

(oblastních) zdrojů. 

 Na podnět ohledně sestavení ekonomické komise a zařazení členky OV, Ing. Bůžkové 

OV obdržel odpověď – ekonomika komise v rámci struktur ČJF již existuje a je na 

předsedovi komise, koho do komise jmenuje. OV tak znovu apeluje na zařazení Ing. 

Bůžkové do této komise. 

 

  

12.  Další jednání OV se bude konat dne 23. 8. 2022 na Kladně. 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


